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Spørsmål 21 (2023) fra Jørgen Harboe Wilhelmsen (Rødt): Lys på Marienlyst 

Til: 

Fra: 

Rådmannen 

Jørgen Harboe Wilhelmsen (Rødt) 

Dato: 

Saksnr: 

07.02.2023 

23/00858-22 

  Deres ref:    

    

  

         

 

  

 

 

I lyskasterne rundt isen på Marienlyst er det mange lys som ikke virker. Fra lag som bruker isen får 

jeg høre at situasjonen har vært slik de to siste årene og at redusert belysning nå utgjør en 

sikkerhetsrisiko. 

 

Spørsmål til rådmannen: 

 

 Medfører det riktighet at det her vært redusert belysning rundt isflata i flere år? 
 Hvorfor er det i så fall ikke utbedret? 
 Hva er planlagt fremdrift for utskiftningen? 

 
Dersom spørsmålet allerede er besvart eller diskutert i Hovedutvalg for kultur, idrett og frivillighet ber 

jeg om en referanse til dette. 
 

Svar: 

 

 Medfører det riktighet at det her vært redusert belysning rundt isflata i flere år? 
 
Lyset på Marienlyst kunstis har gradvis blitt dårligere etter hvert som både pærer og lysarmatur 

har blitt ødelagt. 

 

 Hvorfor er det i så fall ikke utbedret? 
 
Alle lyspærer og armatur som det har vært mulig å erstatte, er forløpende blitt erstattet, senest i 

2022.  

Armatur og pærer er imidlertid etter hvert utdatert, og vanskelig/umulig å få tak i. 

 

 Hva er planlagt fremdrift for utskiftningen? 
 

Det er mange behov innenfor de årlige investeringsrammene til anlegg, idrett og natur. For 

perioden 2023 -2026 er det skissert et omfattende behov for oppgradering av lys på idretts- og 

naturområdet. Det må gjøres prioriteringer i perioden.  
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I muntlig orientering i Hovedutvalget for kultur, idrett og frivillighet 07.09.22 ble det presentert en 

uprioritert liste vedrørende investeringer og oppgradering. 

I denne oversikten som gjaldt for perioden 2023 – 26 ble det skissert et behov for oppgradering 

av lys på idrettsanlegg og for naturfeltet på omlag 4 millioner kroner.  

I tillegg vil en fremtidig utskifting av lysanlegget på Marienlyst kunstis til led-lys, estimeres til 

omtrent 3 millioner kroner. Samtidig er det et behov for oppgradering av blant annet lysene på 

Marienlyst stadion for å tilfredsstille kravene for eliteseriespill. Denne kostnaden er også estimert 

til omtrent 3 millioner 
 


